

| | | | |
|-------------|--|--------|--|
| | <ul style="list-style-type: none"> - Grethe demonstrerer: <ul style="list-style-type: none"> • Smeller <p>Grethe sjekker om det er mulig å låne en traktor el l for å demonstrere kjøretøy-søk.</p> <p>Kanskje vi kan få demonstrert kreativ lydighet? Anita hører med Elina Mauno om hun har tid og lyst å komme. Kurset som var satt opp i mai er avlyst pga få påmeldte, og dette er en god anledning til å vise hva dette egentlig går ut på.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kl 16 Medlemsmøte <p>Anita sjekker partyteltet, og at det er greit at vi har med kaffe selv.</p> <p>Grilling etter medlemsmøtet.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi organiserer middag med dommer, hvis hun ikke deltar på grillingen. Pass på at de som spiser med dommer ikke skal stille hund neste dag. | Grethe | |
| | | Anita | |
| | | Alle | |
| | | Anita | |
| 03/3 | <p>Gavepremier til Open Show og utlodning</p> <p>Vi setter opp liste over alle premier og sponsorer.</p> <p>Premier til årets hunder blir delt ut på søndagen etter utstillingen.</p> <p>Deltagerpremie til alle som deltar er en forsekk fra RC – vi har ikke fått tilbakemelding fra RC ennå, men forventer at det ordner seg.</p> <p>Line har med premier fra Top Pet products.</p> <p>Vandrepremier</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi må sjekke med Lene hva som er gitt tidligere. Vi må vurdere å lage retningslinjer for alle vandrepremiene, for blant annet å sikre at de kommer tilbake. | Alle | |
| | | Anita | |
| | | Line | |
| | | Alle | |
| 04/3 | <p>Årets cairn på nett</p> <p>Vi prøver å oppdatere annenhver måned.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Line skal få opplæring av Geir når det passer. <p>Lene har oppdatert årets cairn til nå. Vi må finne ut hvor dette ligger.</p> | Line | |
| | | Tone | |
| 05/3 | <p>Diverse</p> <p>Lagerplass</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi sjekker pris på lagerplass i Mjøndalen, gjerne 5 kvm | Reidun | |

| | | | |
|--|--|-------|--|
| | <p>Trimmelisten</p> <ul style="list-style-type: none">- Trimmelisten er nå sortert fylkesvis.- Skal vi ha egne retningslinjer for de som skal stå på trimmelisten? Et minimum må være at de er medlem i terrierklubben.- Evt sjekke referanser? <p>Distriktsrepresentanter</p> <ul style="list-style-type: none">- Revidere arbeidsoppgavene til distriktsrepresentantene? Er det for omfattende slik det er nå? Skal det være et tettere samarbeid med styret? Dette må vi diskutere nærmere etter Open Show.- Prøve å få flere med som distriktsrepresentanter. <p>Resultater Norsk vinner og Nordisk vinner</p> <ul style="list-style-type: none">- Vi oppfordrer medlemmer til å sende inn bilder fra vinnerutstillinger.- Medlemmer kan også oppfordres til å sende inn bilder av nye championer. <p>Felles plattform for deling av dokumenter</p> <ul style="list-style-type: none">- Anita ordner en felles plattform for deling av dokumenter, google docs eller lignende. | Alle | |
| | | Alle | |
| | | Anita | |

Neste møte: 09.05.2019 kl. 20:30-22:00 på Skype

Referent

Elisabeth Førland